
 

 

 

 SKOLEBESTYRELSEN VED KORSHØJSKOLEN  
 
Skolebestyrelsesmedlemmerne, medarbejder- og elevrepræsentanter samt skoleledelsen indkaldes til 
ordinært bestyrelsesmøde:  
Tilstede: Maja Borbjerg, Jasmina Stræde, Ole Pihl, Stine Wohlert, Anja Bråten, Anders Hald, Jim Knudsen, 
Lars Hansen (ref) 
 
Mandag den 16-12-2024 kl. 19.00-21.00 i kontorets mødelokale 
 

Maja Borbjerg blev budt velkommen til skolebestyrelsen.  

1. Godkendelse af referat fra sidste møde (fast punkt)  
Godkendt. 

2. Nyt fra elevrådet (fast punkt)  
Punktet udgår. 

3. Udtalelse om forslag til udmøntning af budgetbeslutning på specialområdet (bilag udsendt)  
Bilaget blev gennemgået. 
Skolebestyrelsen på Korshøjskolen udtaler at de med den besparelse der skal gennemføres, er 
bekymret for om man kan efterleve de beskrevne forudsætninger i særlig grad forudsætningen om 
at børnene skal have den hjælp de har brug for 
Vi finder scenarie 1B mindst indgribende. Det er vigtigt, at der i forbindelse med en så stor ændring 
at der afsættes tilstrækkelige midler til efteruddannelse, så man kan leve op til forudsætningen om 
at børnene kan visiteres til et tilbud, der passer til deres udfordringer. 

4. Budgetopfølgning (bilag følger)  
Vi forventer at afslutte 2024 med et underskud på 365.500. Dette er en forbedring i forhold til 
tidligere forventninger, og det skyldes bl.a. et stigende elevtal.  
 

5. (Nyt punkt på dagsordenen) 
Vi har d.d. modtaget en henvendelse fra STUK om at skolen har en bekymrende kvalitet, da vores 
karaktergennemsnit 23/24 var under 5,8 i gennemsnit på de bundne prøver i det seneste skoleår. 
Desuden ligger vi væsentligt under det forventelige karaktergennemsnit, set ud fra en 
socioøkonomisk betragtning.  
Der er ikke tale om et tilsyn, og det er op til forvaltning og skole at iværksætte eventuelle tiltag.  
 

6. Opfølgning på sagen om datalæk. 
En medarbejder kom i efteråret 2022 til at indstille et Google-dokument om 32 navngivne elevers 
indsats og karakterer i idræt, så det var tilgængeligt for alle elever og medarbejdere i Randers 
Kommunes skolevæsen.  
Dokumentet er gjort utilgængeligt. 
Alle nævnte elever og deres forældre er blevet skriftligt underrettet.  
De elever, som vi ved har åbnet dokumentet, på kommunens skoler er blevet kontaktet og 
orienteret om, at de ikke må videreformidle det, hvis de har gemt det eller taget screen shots m.m. 



 

 

Korshøjskolens personale er blevet bedt om at gennemgå deres Google Drev og slette alle 
dokumenter med personhenførbare oplysninger.  

 

7. Ulovligt fravær og underretninger.  
Vi har fået skærpet opmærksomhed på at vi skal være mere opmærksom på ulovligt fravær og få 
sendt underretninger hvis det sker. 
Vi har også skærpet proceduren inden eleven kommer til de 15 % ulovligt fravær. Vi arbejder også 
med at sikre at registreringen af lovligt og ulovligt fravær er korrekt. 

8. Revidering af trafikpolitikken  
Udsat 

9. Nyt fra personalet (fast punkt). 
Udgår 

10. Nyt fra ledelsen (fast punkt)  
Vi får 41 børn i kommende 0. klasse 

11. Nyt fra skolerådet (fast punkt)  
Udgår 

12. Bordet rundt (fast punkt) 
Udgår 

13. Evt.  

 
Referent: Lars Hansen 
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